
 

 

 

恒生公積金計劃成員申請表的更新 

2022年11月30日 

 

根據證監會《集資退休基金守則》的第8.3條，集資退休基金或投資組合申請表格應

該載有一項聲明，表示申請表只可連同主要推銷刊物一併發出。恒生公積金計劃的

成員申請表(表格代號：HAEN01)經已於2022年11月9日修訂，以反映以上的要

求，尤其是： 

• 已新增「注意」欄的第１點；及 

• 已修訂Ｆ部「聲明及授權書」中的聲明。 

自2022年11月30日起，所有客戶應使用以上最新版本的表格(版本代號：HAEN01 

v14 1122(1122)H)，而任何過往的版本均不獲受理。 

有關詳情，客戶可聯絡相關的客戶服務經理，亦可致電恒生客戶服務熱線+852 

3128 0032。 

 



 

Updates on the Member Application Form of the Hang Seng Pooled 

Provident Plan (‘HSPPP’) 

30 November 2022 

According to Chapter 8.3 of the SFC’s Code on Pooled Retirement Funds (‘PRF’), 

all PRF or investment portfolio(s) application forms should include a statement to 

the effect that they should only be issued in conjunction with the principal brochure.  

To cope with this requirement, the Member Application Form (form code: HAEN01) 

of HSPPP has been revised on 9 November 2022. In particular:  

• newly added note 1 in Note section; and 

• update the statement in section F ‘Declaration and authorisation’ 

With effect from 30 November 2022, all customers should use the above latest 

version of the form (version code: HAEN01 v14 1122(1122)H), and any previous 

versions received would not be proceeded. 

For further details, customers may contact their Account Service Managers, or our 

Hang Seng Customer Service Hotline at +852 3128 0032. 

 

 


